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Protokół nr 44/04/2005 

Z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

w dniu 23 marca 2005 roku o godz. 16.00 

w sali 208 

 Nowego Ratusza w Gdańsku, przy ul. Wały 

Jagiellońskie 1. 
 

 

Obecni: wg załączonych list obecności. 
 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Sowiński otworzył posiedzenie i powitał 

przybyłych na posiedzenie komisji gości oraz radnych i zaproponował 

następujący porządek obrad: 
 

 

1. Zbiorcza informacja na temat wykorzystania basenów 
oraz propozycje ewentualnych przekształceń 
organizacyjnych.  

 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 
• zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

przyjęcia szczegółowego Programu Operacyjnego na rok 
2005 do Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2004 - 2006 – druk Nr 1315, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

• rachunku dochodów własnych jednostki budżetowej 
Ośrodek Terapii Dziecięcej i Młodzieży z Rodzin 
Alkoholowych Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej – 
druk nr 1256, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

• likwidacji XVI Liceum Ogólnokształcącego ul. Kępna 38 
w Gdańsku – druk nr 1247, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• określenia źródeł dochodów własnych i wydatków nimi 

finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek 
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budżetowych (szkół i placówek oświatowych), które 
prowadzić będą rachunek dochodów własnych – druk nr 
1267 + autopoprawka, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Gdańska na rok 2005 – druk nr 1268 + autopoprawka, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I-

szej kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego 
punktu w złotych w tabeli punktowych rozpiętości 
zaszeregowania dla placówek oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Miasto Gdańsk – druk nr 1270, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-

Architektonicznych im. prof. Jerzego Stankiewicza w 
Gdańsku przy ul. Powstańców Warszawskich 25 – 
dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 5 w Szkołę 
Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej 
szkoły średniej – druk nr 1276, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa 

Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 – 
dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 4 w Szkołę 
Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej 
szkoły średniej – druk nr 1277, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

• przekształcenia w Zespole Szkół Licealnych i 
Policealnych w Gdańsku przy ul. Pilotów 7 – dotychczas 
istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną 
dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1278, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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• przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. Obrońców 
Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 w Gdańsku – dotychczas istniejącego 
Policealnego Studium Zawodowego w Szkołę Policealną 
dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1279, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 w 

Gdańsku przy Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej 
Szkoły Policealnej Nr 2 w Szkołę Policealną dla 
młodzieży na podbudowie programowej szkoły średniej – 
druk nr 1280, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Państwowych Szkołach Budownictwa 

im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 – Zaocznego Pomaturalnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej – druk nr 1281, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. Obrońców 

Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 – dotychczas istniejącego 
Policealnego Studium Zawodowego Zaocznego w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły średniej – druk nr 1282, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. 
Smoleńskiej 5/7 – Zaocznego Policealnego Studium 
Inżynierii Środowiska i Melioracji w Szkołę Policealną 
dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1283, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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• przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 w 
Gdańsku przy Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej 
Szkoły Policealnej Nr 1 dla Dorosłych w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły średniej – druk nr 1284, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 9 im. 

prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy ul. 
Dąbrowszczaków 35 – dotychczas istniejącego 
Policealnego Studium Zawodowego Zaocznego w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej 
szkoły średniej – druk nr 1285, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przekształcenia w Centrum Kształcenia Ustawicznego im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gdańsku przy ul. 
Augustyńskiego 1 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną dla Dorosłych na 
podbudowie programowej szkoły średniej – druk nr 1286, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
do Państwowych Szkół Budownictwa im. prof. Mariana 
Osińskiego w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238 – 
druk nr 1287, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
do Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – druk 
nr 1288, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
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do Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 im. Macierzy 
Szkolnej w Gdańsku przy ul. Seredyńskiego 1A – druk nr 
1289, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
do Zespołu Szkół Zawodowych Nr 7 im. Władysława 
Szafera w Gdańsku przy ul. Czyżewskiego 3 – druk nr 
1290, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
do Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 im. prof. R. 
Cebertowicza w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – 
druk nr 1291, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• utworzenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych na 

podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej 
do Zespołu Szkół Budownictwa Okrętowego w Gdańsku 
przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 – druk nr 1292, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

• likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Piramowicza 1/2 w 
Gdańsku – druk nr 1293, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Policealnego Studium Zawodowego dla 

młodzieży przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – 
druk nr 1294, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Sobieskiego 90 w 

Gdańsku – druk nr 1295, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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• likwidacji Szkoły Policealnej Archiwistyki przy ul. 
Sobieskiego 90 w Gdańsku – druk nr 1296, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Szkoły Policealnej Przemysłu Spożywczego 

przy ul. Lastadia 2 w Gdańsku – druk nr 1297,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

• Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk nr 1298, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych przy ul. 

Wyzwolenia 8 w Gdańsku – druk nr 1299,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Sobieskiego 90 

w Gdańsku – druk nr 1300, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

  
• likwidacji Technikum przy ul. Sobieskiego 90 w Gdańsk – 

druk nr 1301,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy ul. 

Sobieskiego 90 w Gdańsku – druk nr 1302, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Liceum Profilowanego przy Al. Grunwaldzkiej 

238 B w Gdańsku – druk nr 1303,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Technikum przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w 

Gdańsku – druk nr 1304,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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• likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsk – druk nr 1305, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 

przy Al. Grunwaldzkiej 238B w Gdańsku – druk nr 1306,  
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• rozwiązania Zespołu Szkół Metalowych w Gdańsku przy 

ul. Sobieskiego 90 – druk nr 1307, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• rozwiązania Zespołu Szkół Poligraficznych i 

Ogólnokształcących w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90 – 
druk nr 1308, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 

w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238B – druk nr 1309, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• rozwiązania Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku 

przy Al. Grunwaldzkiej 238B – druk nr 1310, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• połączenia Liceum Ogólnokształcącego, Technikum, 

Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej, 
Szkoły Policealnej, Technikum Uzupełniającego i 
Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 
funkcjonujących przy ul. Sobieskiego 90 w zespół szkół, 
którego nazwa brzmi: Zespół Szkół Technicznych                        
i Ogólnokształcących przy ul. Sobieskiego 90 – druk nr 
1311, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• połączenia Technikum, Liceum Profilowanego, 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Technikum 
Uzupełniającego dla młodzieży i Technikum 
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Uzupełniającego dla Dorosłych, funkcjonujących przy ul. 
Grunwaldzkiej 238 B w zespół szkół, którego nazwa 
brzmi: Szkoły Elektryczne i Elektroniczne w Gdańsku 
przy ul. Grunwaldzkiej 238B – druk nr 1312, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• rozwiązania Międzyszkolnego Ośrodka Kultury Fizycznej 

w Gdańsku przy ul.Grunwaldzkiej 244 - druk nr 1328, 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miasta Gdańsk    w roku szkolnym 
2004/2005”  - druk nr 1329, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

• zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXXV/1116/05 z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych przy ul. Wały Piastowskie 6 w Gdańsku  -druk 
nr 1317, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 

XXXV/1118/05 z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych przy ul. Pestalozziego 7/9 w Gdańsku  -druk nr 
1318, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu 

Spożywczego i Chemicznego im. Marii Skłodowskiej-
Curie w Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z siedzibą  w 
budynku przy ul. Lastadia 41  - druk nr 1323, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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• likwidacji Internatu Szkół Okrętowych i 
Ogólnokształcących „Conradinum” w Gdańsku przy ul. 
Piramowicza 1/2  - druk nr 1324, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Łączności im. 

Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52  - druk nr 1325, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
• likwidacji Internatu Zespołu Szkół Budowlano-

Architektonicznych w Gdańsku ul. Powstańców 
Warszawskich 25  - druk nr 1326, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

• likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 w 
Gdańsku przy  ul. Dąbrowszczaków 35  - druk nr 1327, 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
 
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski: 
A. Prezentacja wytycznych dla planów organizacyjnych w 

placówkach oświatowych na lata 2005 – 2006. 
B. Informacja o konkursach na dyrektorów placówek 

oświatowych. 
 

Proponowany porządek obrad przyjęty został przyjęty został 4 głosami za, przy 

1 przeciw. 

 

 
PUNKT 1 
Zbiorcza informacja na temat wykorzystania basenów oraz 
propozycje ewentualnych przekształceń organizacyjnych. 
 
Krzysztof Mincewicz- Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

 Poprosił o przeniesienie tego punktu na następne posiedzenie komisji, ponieważ 

brak jest pełnego opomiarowania, a więc te dane są po prostu niepełne. 
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Konkretną propozycję będziemy mogli przedstawić wówczas, kiedy będziemy 

mięli pełne wyliczenia. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Wyraził zgodę. 

Punkt został zdjęty i przełożony na inne posiedzenie komisji. 

 

 

DRUK Nr 1315, 

zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przyjęcia szczegółowego Programu Operacyjnego na rok 2005 
do Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2004 - 
2006  
 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Podziękował pani Gosz- radnej, a także przewodniczącej komisji zajmującej się 

szczegółowym programem przeciwdziałania narkomani za wyjaśnienie 

wątpliwości na początku posiedzenia, a także za owocną pracę w tym zakresie. 

Następnie omówił przedstawiony komisji do zaopiniowania projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały 
zmieniający uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przyjęcia szczegółowego Programu Operacyjnego na rok 
2005 do Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2004 - 2006 – druk Nr 1315. 

 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 5 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  
 

 

 

 

 



 11 

DRUK nr 1256, 
 

w sprawie rachunku dochodów własnych jednostki budżetowej 
Ośrodek Terapii Dziecięcej i Młodzieży z Rodzin Alkoholowych 
Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej.  

 

Arleta Wolińska – Kierownik Referatu Ekonomicznego Wydziału Spraw 

Społecznych 

Zreferowała projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję i zapytał, jaki efekt zostanie osiągnięty dzięki tej uchwale? 

 

Zofia Gosz – radna Miasta Gdańska 

Szczegółowo wyjaśniła wątpliwości. 

  

 

Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 

Przypomniała, że jest to drugi ZOZ obok tego, który prowadzi  pan Landowski i 

problematyka, którą ten ZOZ się zajmuje jest identyczna, więc powinniśmy w 

przyszłości podjąć uchwałę o zmniejszeniu o jeden ZOZ w Gdańsku. 

 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Wyjaśnił, podkreślając, że już w samej nazwie jest różnica między tymi ZOZ-

ami i jedyne, co je łączy, to fakt, iż są one publicznymi ZOZ-ami, czyli mają 

możliwość pozyskiwania środków z funduszu. Więc jeden jest ośrodkiem 

terapii, a drugi ośrodkiem profilaktyki i to zasadnicza różnica. Ona się 

wzajemnie uzupełniają, a nie zastępują. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie rachunku dochodów własnych jednostki 
budżetowej Ośrodek Terapii Dziecięcej i Młodzieży z 
Rodzin Alkoholowych Publiczny Zakład Opieki 
Zdrowotnej – druk nr 1256, 

 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 6 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
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DRUK Nr 1247, 

w sprawie likwidacji XVI Liceum Ogólnokształcącego ul. 
Kępna 38 w Gdańsku.  

  
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił projekt uchwały, uzasadniając tą decyzję. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było. 

Przystąpiono zatem do głosowania. 

 

 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji XVI Liceum Ogólnokształcącego ul. Kępna 38 w 
Gdańsku – druk nr 1247, 

 
 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 5 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 
 

DRUK Nr 1267 + autopoprawka, 

w sprawie określenia źródeł dochodów własnych i wydatków 
nimi finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek 
budżetowych (szkół i placówek oświatowych), które prowadzić 
będą rachunek dochodów własnych.  

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Omówił projekt podkreślając, że nowelizacja ustawy o finansach publicznych 

wprowadziła likwidację środka specjalnego w jednostkach budżetowych z 

dniem 1 stycznia 2005 roku. W związku z tym, środek specjalny staje się 

dochodem własnym, czyli następuje tutaj zmiana. Jest to dostosowanie na 

potrzeby ustawy. 
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Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Zapytał, o szczegóły tej zmiany. 

 

Regina Giałousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Wyjaśniła, że każda szkoła będzie mogła bez zgody organu prowadzącego o 

tworzyć konta na darowizny celowe. Jeśli chodzi zaś pieniądze, które wpływały 

na konta specjalne, to te właśnie środki będą teraz wpływały do szkoły na konta 

tzw. dochodów własnych. 

 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Zapytał, czy jest możliwość, żeby na takie konto wpływały środki, albo chociaż 

część dochodów z wynajmu? 

 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Odpowiedziała, że oczywiście nie, ponieważ dochody z wynajmu są przecież 

dochodami własnymi gminy, co z resztą radni uchwalili wcześniej. 

 

Pan Nikiel wspomniał, że zupełnie inaczej jest np. w Zarządzie Dróg i Zieleni. 

 

Wątpliwości pana Nikla próbował wyjaśnić Krzysztof Mincewicz – Dyrektor 

Wydziału Edukacji i Sportu. 

 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Wyjaśnił, że dlatego zwraca na to uwagę, bo w uchwale budżetowej jest 

poprawka, która wszystkie dochody z basenów zabrane z „edukacji” przekazuje 

do usług i tak, jak pani dyrektor Blacharska wczoraj powiedziała, pójdą na 

wydatki rzeczowe. Czyli stwarza się mechanizm, który w ogóle nie będzie 

motywował szkoły do zwiększania tych dochodów. Dlaczego nie można tak 

zrobić, aby chociaż część tych pieniędzy tam wracała. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział, powołując się na przykład z Wrocławia, gdzie Regionalna Izba 

Obrachunkowa ukarała gminę za tego typu działanie. 

 

Pan Nikiel podkreślił, że jeśli robione to jest przy jednej jednostce budżetowej, 

to dlaczego nie można zrobić tego w innej. Bo przecież radcy prawni opiniując 

tą sprawę przy Zarządzie Dróg i Zieleni stwierdzili, że jest to zgodne z prawem. 

Więc dlaczego nie można tego realizować przy placówkach oświatowych? 
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Zofia Gosz – radna  

Wyjaśniła, że dochody z zajęcia pasa drogowego trafiające na konto ZDIZ, 

wynikają z zadań statutowych tej jednostki budżetowej i właśnie dlatego w tym 

przypadku jest to możliwe. Natomiast w przypadku szkół jest inna sytuacja. 

Szkoły jako jednostki budżetowe nie mają w swoich zadaniach statutowych 

wynajmów lecz nauczanie i wychowywanie, więc stąd ta różnica!!! Dlatego 

więc zgodnie z finansami gmin o jednostkach budżetowych jest tak, że każda 

jednostka budżetowa dodatkowe dochody, nie wynikające z zadań statutowych 

musi przekazać na konto do gminy i dopiero gmina je może podzielić. 

Pan Nikiel słusznie zgłasza wątpliwości, ponieważ dawniej szkoła mogła 

zatrzymywać te środki na własną działalność, ale teraz nie może, ponieważ 

ustawa to uniemożliwia. 

 

 Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Powiedział, że teraz można to rozwiązać w dwojaki sposób. Po pierwsze, 

władze miasta mogą wpisać nie koniecznie w uchwale, ale w uzasadnieniu taką 

informację, że intencją władz miasta jest i tak przekazywanie tych środków, czy 

części tych środków na zadania szkoły i  określenie, że części np. nie mniej niż 

50%. 

I po drugie, że jeżeli się statut jednostki budżetowej, w którym zezwoli się lub 

wpisze tego typu działalność, to będzie to zadanie statutowe tej jednostki i 

środki będą mogły trafiać bezpośrednio na jej konto. 

 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Wyjaśniła, że nie można zapisać w statucie szkoły zadania – wynajem sal, 

ponieważ nie zatwierdzi tego kurator oświaty, ponieważ każda szkoła zgodnie z 

ustawą o systemie oświaty wpisane zadania, stąd jest wzorcowy statut mówiący 

o zadaniach i dlatego poprzednia uchwała mówi o tym, że dochody własne 

gminy, które powstają w wyniku wynajmu sal są przeznaczane na zadania 

oświatowe i dlatego one wracają. Wpisywane są w dochody i od razu w 

wydatki. Te pieniądze są cały czas w Wydziale Edukacji i możliwe, że nie 

wracają w 100%, bo przekazywane są również do innych placówek. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Powiedział, że mowa jest tu o szkole, a nie o Wydziale Edukacji, o motywacji 

dyrektora szkoły, czy placówki oświatowej, do tego by zarabiał dla miasta. 

Chodzi o to, żeby on wiedział, ile procentowo zarobione przez niego pieniądze 

dla miasta wrócą z powrotem do jego placówki. Niech to będą jasne zasady. 

 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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W drugiej kadencji było jasno określone, że 70% środków wraca do placówki. 

Ale placówka, która była nowoczesna, miała możliwości wygospodarowania 

dużej ilości pomieszczeń otrzymywała do standardu, którym dysponowała 

jeszcze 70%, a dużo jest placówek, które w ogóle nie mogą prowadzić żadnej 

działalności gospodarczej i są w fatalnej sytuacji ekonomicznej. I jedni na bazie, 

którą stworzyła gmina, ciągle się bogacą, a inni ciągle biednieją. 

I to co wydawało się pięć, czy osiem lat temu słuszne i uczciwe, teraz 

stwierdzamy, że  nie do końca takie było. Bo przecież wiele jest takich 

placówek, które nie dysponują żadnymi salami pod wynajem, czy też lokalizacja 

jest kiepska, czy nawet stan placówki nie odpowiada wymaganym standardom. 

Stąd środki, które wpływają do miasta, przekazywane są zgodnie z potrzebami 

w tym względzie. 

 

Po Tomaszu Sowińskim – Przewodniczącym komisji, głos zabrał 

 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Który powiedział, że chodzi przede wszystkim o zasady! Chodzi o ustalenie, 

jaki procent zarobionych środków wraca do placówki i powinno to być gdzieś 

konkretnie zapisane. 

 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Wyjaśniła, że zasady są ustalone, konkretne i to we wszystkich placówkach. 

50% wraca „z klucza”. Natomiast, jeśli placówka zaplanowała 100 tys. zł, a 

wypracowała 120 tys., to te dwadzieścia wraca do niej już w 100%. 

 

Więcej głosów w dyskusji niebyło. 

Przystąpiono do głosowania.  

 

 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych i wydatków nimi 
finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek budżetowych (szkół i 
placówek oświatowych), które prowadzić będą rachunek dochodów 
własnych – druk nr 1267 + autopoprawka, 
 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 2 głosami  za, przy 4 

wstrzymujących się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 



 16 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

po uzgodnieniu z przewodniczącym Tomaszem Sowińskim, poprosił w imieniu 

komisji o opinię prawną – co może być wpisane na rachunek dochodów 

własnych w placówce oświatowej. 

 

 

 

 

DRUK nr 1268 + autopoprawka, 
 

W sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 
Gdańska na rok 2005.  
 
Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Omówił projekt uchwały dodając, że są w niej dwa zapisy dotyczące edukacji. 

Pierwszy z nich odnosi się do subwencji, która została wpisana, dugi w kwestii 

zwiększenia wydatków, to kwota 1 250 tys. -dodatkowe środki, które wpłynęły z 

różnych źródeł do naszych placówek oświatowych. 

 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Po pytaniu pana Ryszarda Nikla – członka komisji o konkretne zapisy, na 

które otrzymał wyczerpującą odpowiedź, głos zabrał 

 

Marek Polaszewski – członek komisji 

Który zapytał, o 3800 mln zł - część subwencji, której nie otrzymamy, z czego 

to wynika? Czy jest to zmiana ustawy, czy źle algorytm policzony. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Próbował wyjaśnić, ale w rezultacie powiedział, że nie ma racjonalnego 

wytłumaczenia, dlaczego jest właśnie tak. Przytoczył przykłady z cięć 

subwencji w innych miastach wojewódzkich. 

 

Następnie dyskutowano na temat zapisów dotyczących środków dla placówek 

oświatowych na wydatki rzeczowe. Pan Nikiel podkreślił, że nie ma w uchwale 

budżetowej innego zapisu, a przecież powinno być uwzględnione przekazanie 

50% zarobionych pieniędzy na zadania własne danej placówki. 

W burzliwej dyskusji wzięli udział: Waldemar Nocny, Krzysztof Mincewicz, 

Tomasz Sowiński. 

Aby w pełni wyjaśnić wszystkie wątpliwości, głos zabrała 
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Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Jako były dyrektor, wyjaśniła zasady, jak to w chwili obecnej wygląda.  

 

Teresa Tyl – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Zapytała, czy ta kwota, która wpływa do budżetu, tj., 1280 tys., czy ona może 

pomniejszyć mniejszą subwencję o 3 800 tys.? 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Odpowiedziała, że to jest kwota, która już dawno była zaplanowana i państwo 

czytacie w tej uchwale budżetowej tylko te zmiany, które musiały nastąpić 

zgodnie z ustawą o rachunkach własnych. Pieniądze, które szkoły mają na 

kątach specjalnych, muszą do końca marca „wyczyścić”. W związku z tym 

przenoszą te środki na budżet, a my natychmiast przekazujemy je dla nich na 

wydatki na ich konta rzeczowe. 

 

Teresa Tyl – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Zapytała, czy można już teraz przyjąć, że niedobór środków wynosi 2520 tys.? 

 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Odpowiedział, że w dalszym ciągu wynosi 3 800 tys. 

 

Po długiej dyskusji na ten temat, w której wzięli udział: Tomasz Sowiński, 

Waldemar Nocny i Regina Białousów,  

Ryszard Nikiel – członek komisji 

określił swoje stanowisko do przedstawionego projektu uchwały i zgłosił swój 

wniosek, aby pojawiła się autopoprawka w której zapisie „powyższe środki 

przeznacza się na pokrycie wydatków rzeczowych w następujących 

placówkach”, pojawi się sformułowanie „ z uwzględnienie 50% dla placówek, 

które wypracowały te środki, zgodnie z uchwałą … (z przed 2 lat)”. 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Wyjaśniła rademu, że przecież placówki zgodnie z uchwałą likwidują konta 

specjalne, pieniądze wpływają do budżetu miasta, a następnie miasto te same 

kwoty przelewa placówkom na konta rzeczowe. Ale jeżeli radny chce takiego 

zapisu, to można im oddawać tylko 50%, z tym, że pytanie po co i dlaczego?  

 

Pan Sowiński wyjaśnił jeszcze raz o co chodzi. Nie zgłoszono wniosku 

formalnego. 

 

Po krótkiej dyskusji przystąpiono do głosowania. 
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta 
Gdańska na rok 2005 – druk nr 1268 + autopoprawka, 
 
 

 
 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 4 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
 

 

 
DRUK nr 1270 

 
W sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w     
I-szej kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych w tabeli punktowych rozpiętości zaszeregowania dla 
placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Zreferował projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Teresa Tyl – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Stwierdziła, że rzeczywiście były uzgodnienia co do wartości punktu i kwotę 

najniższego wynagrodzenia dla pracowników nie będących nauczycielami i 

otrzymali wówczas tabelę wynagrodzeń, która zasadniczo różni się od tej, która 

jest w załączniku projektu uchwały. Zapytała, czy ta jest korzystniejsza od tej 

przedstawionej podczas negocjacji? 

A także o sformułowanie zawarte w piśmie wydziału do placówek oświatowych 

„Wynagrodzenie zasadnicze, ustalone w tabeli wynagrodzeń, zgodnie z 

projektem uchwały, podobnie jak w latach ubiegłych może być zmniejszone lub 

zwiększone o 10%”.  

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 
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Potwierdziła, że tabela jest korzystniejsza. Jeśli chodzi zaś o to zdanie, to 

najprawdopodobniej jest to złe sformułowanie. Wyjaśniła dokładnie i dodała, że 

chodzi o to, iż zgodnie z regulaminem wynagradzania wiadomo, że mogą być 

pewne odstępstwa plus, minus 10% od ustalonej w tabeli kwoty. 

 

Więcej pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie ustalenia 
najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategorii 
zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych w tabeli 
punktowych rozpiętości zaszeregowania dla placówek oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Miasto Gdańsk – druk nr 1270, 

 
 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 4 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 

 
 
 
DRUK nr 1276 

W sprawie przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-
Architektonicznych im. prof. Jerzego Stankiewicza w Gdańsku przy 
ul. Powstańców Warszawskich 25 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 5 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła cały pakiet projektów uchwał, omawiając druki od 1276 do 1286. 

 

 Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

  

Pytań nie było. 

Przystąpiono do głosowania. 
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Budowlano-Architektonicznych im. 
prof. Jerzego Stankiewicza w Gdańsku przy ul. Powstańców 
Warszawskich 25 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 5 w 
Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1276, 
 

Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 4 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Budownictwa Okrętowego w 
Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 – dotychczas istniejącej 
Szkoły Policealnej Nr 4 w Szkołę Policealną dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej – druk nr 1277, 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Licealnych i Policealnych w 
Gdańsku przy ul. Pilotów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły 
Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej – druk nr 1278, 

 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 
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23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. Obrońców Poczty 
Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w 
Gdańsku – dotychczas istniejącego Policealnego Studium 
Zawodowego w Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej – druk nr 1279, 

 
 

  Komisja  - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku przy 
Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 2 w 
Szkołę Policealną dla młodzieży na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1280, 

 
 

 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Państwowych Szkołach Budownictwa im. prof. 
Mariana Osińskiego w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238 – 
Zaocznego Pomaturalnego Studium Zawodowego w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1281, 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Łączności im. Obrońców Poczty 
Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 – 
dotychczas istniejącego Policealnego Studium Zawodowego 
Zaocznego w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej – druk nr 1282, 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 
Ustawicznego w Gdańsku przy ul. Smoleńskiej 5/7 – Zaocznego 
Policealnego Studium Inżynierii Środowiska i Melioracji w Szkołę 
Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1283, 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 3 w Gdańsku przy 
Al. Legionów 7 – dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1 dla 
Dorosłych w Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej – druk nr 1284,  
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  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 
 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Zespole Szkół Zawodowych Nr 9 im. prof. R. 
Cebertowicza w Gdańsku przy ul. Dąbrowszczaków 35 – dotychczas 
istniejącego Policealnego Studium Zawodowego Zaocznego w 
Szkołę Policealną dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły 
średniej – druk nr 1285 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przekształcenia w Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Marszałka 
Józefa Piłsudskiego w Gdańsku przy ul. Augustyńskiego 1 – 
dotychczas istniejącej Szkoły Policealnej Nr 1 w Szkołę Policealną 
dla Dorosłych na podbudowie programowej szkoły średniej – druk 
nr 1286, 

 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  
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DRUK nr 1287 

W sprawie utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na 
podbudowie programowej szkoły średniej i włączenia jej do 
Państwowych Szkół Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w 
Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła cały pakiet projektów uchwał, omawiając druki od 1287 do 1292. 

 

 Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Państwowych Szkół 
Budownictwa im. prof. Mariana Osińskiego w Gdańsku przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 – druk nr 1287, 

 
 

 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Gdańsku przy ul. 
Smoleńskiej 5/7 – druk nr 1288, 

 
 
 



 25 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 1 im. Macierzy Szkolnej w Gdańsku przy ul. 
Seredyńskiego 1A – druk nr 1289, 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 7 im. Władysława Szafera w Gdańsku przy ul. 
Czyżewskiego 3 – druk nr 1290, 
 
 

  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla młodzieży na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gdańsku przy ul. 
Dąbrowszczaków 35 – druk nr 1291, 
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  Komisja  - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
utworzenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych na podbudowie 
programowej szkoły średniej i włączenia jej do Zespołu Szkół 
Budownictwa Okrętowego w Gdańsku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 
– druk nr 1292, 

 
 

  Komisja, po wnikliwej analizie  - 5 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
 

 

 

DRUK nr 1293 

W sprawie likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Piramowicza 1/2 w 
Gdańsku. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła cały pakiet projektów uchwał, omawiając druki od 1293 do 1299, 

podkreślając, że większość z tych szkół już od lat nie dokonuje i nie miała 

naboru. 

 

 Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję i poprosił panią Białousów w przypadku szkół, które mają 

jeszcze nabór o głębsze uzasadnienie. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku – 
druk nr 1293, 
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  Komisja - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Policealnego Studium Zawodowego dla młodzieży przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk nr 1294, 

 
 

  Komisja - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Szkoły Policealnej przy ul. Sobieskiego 90 w Gdańsku – 
druk nr 1295, 

 
 

 Po wnikliwej dyskusji,  Komisja - 4 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Szkoły Policealnej Archiwistyki przy ul. Sobieskiego 90 w 
Gdańsku – druk nr 1296, 

 
 

  Komisja - 6 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Szkoły Policealnej Przemysłu Spożywczego przy ul. 
Lastadia 2 w Gdańsku – druk nr 1297,  

 
 

 

  Komisja - 5 głosami  za, przy 1 wstrzymującym się – powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 dla Dorosłych przy        Al. 
Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – druk nr 1298, 

 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych przy ul. Wyzwolenia 8 w 
Gdańsku – druk nr 1299, 

 

 
 

  Komisja - 5 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
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DRUK nr 1300 

W sprawie likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Sobieskiego 90 
w Gdańsku.  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła cały pakiet projektów uchwał, omawiając druki od 1300 do 1306, 

podkreślając, że jest to pakiet związany z przekształceniem dwóch szkół, które 

w tej chwili mają siedzibę na ul. Sobieskiego 90, Al. Grunwaldzkiej 238B i 

zgodnie z uchwałami intencyjnymi przedstawiane są dzisiaj uchwały 

likwidacyjne… 

 

 Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Sobieskiego 90 w Gdańsku 
– druk nr 1300, 

 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Technikum przy ul. Sobieskiego 90 w Gdańsk – druk nr 
1301, 

 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
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Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy ul. Sobieskiego 90 w 
Gdańsku – druk nr 1302, 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

          
 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Liceum Profilowanego przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w 
Gdańsku – druk nr 1303,  

 
 

 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Technikum przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w Gdańsku – 
druk nr 1304, 

 
 

 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 

likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej przy Al. Grunwaldzkiej 
238 B w Gdańsk – druk nr 1305, 
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  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych przy Al. 
Grunwaldzkiej 238B w Gdańsku – druk nr 1306,  

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 

 

DRUK nr 1307 

W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Metalowych w Gdańsku przy 
ul. Sobieskiego 90. 
 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Metalowych w Gdańsku przy ul. 
Sobieskiego 90 – druk nr 1307, 

 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
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DRUK nr 1308 

W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Poligraficznych i 
Ogólnokształcących w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90. 
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Poligraficznych i Ogólnokształcących 
w Gdańsku przy ul. Sobieskiego 90 – druk nr 1308, 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 

 

DRUK nr 1309 

W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 
w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej 238B. 
  

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Zawodowych Nr 10 w Gdańsku przy Al. 
Grunwaldzkiej 238B – druk nr 1309, 
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  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 
 
DRUK nr 1310 

W sprawie rozwiązania Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku 
przy Al. Grunwaldzkiej 238B. 
 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania Zespołu Szkół Elektrycznych w Gdańsku przy Al. 
Grunwaldzkiej 238B – druk nr 1310, 

 

 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 
 

 
DRUK nr 1311 

W sprawie połączenia Liceum Ogólnokształcącego, Technikum, 
Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Szkoły 
Policealnej, Technikum Uzupełniającego i Uzupełniającego 
Liceum Ogólnokształcącego funkcjonujących przy ul. Sobieskiego 
90 w zespół szkół, którego nazwa brzmi: Zespół Szkół Technicznych                        
i Ogólnokształcących przy ul. Sobieskiego 90. 
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Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

 

Pytań nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
połączenia Liceum Ogólnokształcącego, Technikum, Liceum 
Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Szkoły Policealnej, 
Technikum Uzupełniającego i Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego funkcjonujących przy ul. Sobieskiego 90 w 
zespół szkół, którego nazwa brzmi: Zespół Szkół Technicznych                        
i Ogólnokształcących przy ul. Sobieskiego 90 – druk nr 1311, 
 

  Komisja - 4 głosami  za – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  
 

 

DRUK nr 1312 

W sprawie połączenia Technikum, Liceum Profilowanego, 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej, Technikum Uzupełniającego dla 
młodzieży i Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych, 
funkcjonujących przy ul. Grunwaldzkiej 238 B w zespół szkół, 
którego nazwa brzmi: Szkoły Elektryczne i Elektroniczne w Gdańsku 
przy ul. Grunwaldzkiej 238B. 
 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła projekt uchwały. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Zapytał o złożoną propozycję innej nazwy tego Zespołu Szkół. Zespół Szkół 

Zawodowych nr 10 przedstawił propozycję: „Szkoły Informatyczne, 

Elektroniczne i Elektryczne”. 
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Uzasadniła swoją propozycję przedstawicielka Zespołu Szkół Zawodowych Nr 

10 i poinformowała, że ta propozycja nazewnictwa złożona została dzisiaj na 

ręce przewodniczącego komisji. 

 

Waldemar Nocny – Zastępca Prezydenta Miasta 

Podkreślił, że powinno się tego typu zgłoszenia składać do organu 

prowadzącego, bo on przygotowuje uchwałę.  

 

Innych pytań i głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
połączenia Technikum, Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej, Technikum Uzupełniającego dla młodzieży i Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych, funkcjonujących przy ul. 
Grunwaldzkiej 238 B w zespół szkół, którego nazwa brzmi: Szkoły 
Elektryczne i Elektroniczne w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 238B 
– druk nr 1312 

 
 

 Po wnikliwej analizie i dyskusji Komisja - 4 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 
Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zaproponował, żeby w konkursie na dyrektora w nowej placówce, w obu 

przypadkach, nie brali udziału ani rodzice ani nauczyciele z obecnych placówek. 

Jest jeszcze duga propozycja, aby w tych nowych zespołach zatrudniać 

pracowników nie do zespołów, tak jak jest teraz, tylko do poszczególnych szkół. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

 Powiedział, że tego rodzaju rozważania nie były brane pod uwagę. Wyjaśnił 

również, że prawnik musi się wypowiedzieć w kwestii udziału przedstawiciela z 

rady pedagogicznej w przeprowadzaniu konkursu. Musi to być zgodne z 

prawem. 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Powiedziała, że w kwestii zatrudnienia czekają na opinię Ministerstwa Edukacji 

i Sportu, dlatego, że zgodnie z logiką, to w odpowiedniej szkole się zatrudnia 

pracownika, a nie w zespole szkół. Trzeba to unormować prawnie. 
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Teresa Tyl – Prezes ZNP 

Zwróciła uwagę na nazewnictwo zespołów szkół użyte w rozpatrywanych 

wcześniej projektach uchwał.  

 

Następnie przeprowadzono dyskusję na temat zatrudnienia nauczycieli w nowo 

utworzonych placówkach oświatowych. 

 

DRUK nr 1328 

W sprawie rozwiązania Międzyszkolnego Ośrodka Kultury Fizycznej 
w Gdańsku przy ul. Grunwaldzkiej 244 . 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Omówił projekt uchwały, podkreślając, iż jest on konsekwencją rozmów 

dotyczących restrukturyzacji w odniesieniu do schronisk.  

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
rozwiązania Międzyszkolnego Ośrodka Kultury Fizycznej w 
Gdańsku przy ul.Grunwaldzkiej 244 - druk nr 1328, 

 
 

  Po wnikliwej analizie i dyskusji, Komisja - 4 głosami  za, przy 1 

wstrzymującym się – powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie  

 

 

DRUK nr 1329 

W sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 
Miasta Gdańsk    w roku szkolnym 2004/2005”.  
 
Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawiła proponowany regulamin, informując, iż jest to dostosowanie do 

zmian ustawy o systemie oświaty.  
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Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miasta Gdańsk w roku szkolnym 2004/2005”  
- druk nr 1329, 

 

 
 

  Po wnikliwej analizie i dyskusji, Komisja - 4 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 
 

DRUK nr 1317 

W sprawie zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXXV/1116/05 z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy ul. Wały 
Piastowskie 6 w Gdańsku. 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Omówił projekt uchwały i uzasadnił. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXXV/1116/05 z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 
ul. Wały Piastowskie 6 w Gdańsku  -druk nr 1317, 
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  Po wnikliwej analizie i dyskusji, Komisja - 5 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 

 

DRUK nr 1318 

zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr XXXV/1118/05 z 
dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie zamiaru likwidacji Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy ul. Pestalozziego 7/9 w 
Gdańsku . 
 
Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Omówił projekt uchwały i uzasadnił. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska Nr 
XXXV/1118/05 z dnia 17 lutego 2005 r. w sprawie zamiaru 
likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy 
ul. Pestalozziego 7/9 w Gdańsku  -druk nr 1318, 

 

 
 

  Po wnikliwej analizie i dyskusji, Komisja - 5 głosami  za – 

powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  

 
 

 

DRUK nr 1323 

W sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego im. Marii Skłodowskiej-Curie w 
Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z siedzibą  w budynku przy ul. Lastadia 
41. 
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Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawił pięć projektów uchwał w sprawie likwidacji internatów:                        

w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu Spożywczego i 

Chemicznego im. Marii Skłodowskiej-Curie w Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z 

siedzibą  w budynku przy ul. Lastadia 41  - druk nr 1323, 

w sprawie likwidacji Internatu Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 

„Conradinum” w Gdańsku przy ul. Piramowicza 1/2  - druk nr 1324, 

w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Łączności im. Obrońców Poczty 

Polskiej w Gdańsku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52  - druk nr 1325, 

w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Budowlano-Architektonicznych w 

Gdańsku ul. Powstańców Warszawskich 25  - druk nr 1326, 

w sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 w Gdańsku 

przy  ul. Dąbrowszczaków 35  - druk nr 1327. 

 

Powiedział również, że propozycje dotyczące Conradinum i ZSŁ otrzymał parę 

dni temu i okres pomiędzy dzisiejszą komisją i następną będzie czasem, kiedy 

przeanalizują te nowe koncepcje i komisję o pewnych zamiarach poinformują 

przed kolejnym posiedzeniem. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Otworzył dyskusję. 

Jednocześnie podkreślił, że uchwały opiniowane są dziś, a nie za miesiąc lub 

dwa. W związku z czym, komisja ma dzisiaj podejmować decyzję o likwidacji, 

nie wiedząc co się z tym wszystkim później stanie. A może być tak, że z tych 

analiz wyniknie, że likwidacja wcale nie była potrzebna. 

Przypomniał również, że do dnia dzisiejszego komisja miała otrzymać między 

innymi informacje nt. wizji i kosztów Bursy Gdańskiej, przekształcenia 

internatów niezależnie, każdego oddzielnie w zakład budżetowy. No i niestety 

nie otrzymała. 

Powiedział także, wpłynął wniosek „Conradinum” i Zespołu Szkół Łączności, 

żeby te internaty zlikwidować i w ten sposób zwiększyć bazę dydaktyczną obu 

szkół. W przypadku ZSŁ jest również oferta firmy „Telkom –Telmor”, która 

urządziłaby dla tej szkoły warsztaty. 

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Wyjaśniła, że w Zespole Szkół Łączności za rok nie będzie już gimnazjum, więc 

przybędzie 19 sal.  

Wyjaśniła, również, dlaczego nie zrobiono obiecanych analiz. Podkreśliła, że w 

2003 roku Minister Edukacji i Sportu uchylił rozporządzenie na temat placówek 

opiekuńczo – wychowawczych, między innymi burs i od 2003 roku nie 

podpisywał nowego rozporządzenia na temat odpłatności. Powiedziała, że 

zostało wystosowane do niego pismo ponaglające i przyszła odpowiedź faksem, 

że 7 marca Br. Zostało wreszcie podpisane to rozporządzenie, w którym mają 
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pojawić się również stawki, czyli jak będzie to funkcjonowało, jako zakład 

budżetowy. Jednakże, okazało się że tego rozporządzenie nie można znaleźć na 

żadnej stronie internetowej, ani w projektach. Czekamy, aż ukaże się w 

dzienniku ustaw i wówczas będziemy mogli sporządzić rzetelne analizy.  

Dzisiaj proponują do likwidacji te internaty. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Nie zgodził się z panią Białousów. Podejmowane decyzje teraz są „po omacku”, 

ponieważ może się okazać, że rozporządzenie, które się ukaże nie będzie 

zakładało żadnej likwidacji. Dlaczego mamy podejmować teraz decyzje? Czy 

nie możemy ich podjąć np. w kwietniu, kiedy będziemy znali treść 

rozporządzenia? 

Wyraził również swoją opinię na temat Zespołu Szkół Łączności, odnosząc się 

do informacji, jakich udzieliła pani Białousów. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Próbował wyjaśnić, dlaczego właśnie dzisiaj ma być podejmowana decyzja o 

likwidacji internatów. 

 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Powiedział, że propozycja taka, jak Bursy Gdańskie go nie przekonywają, 

zwłaszcza, że w uzasadnieniu nie ma żadnych konkretnych argumentów. 

Wyraził swoje stanowisko w tej sprawie i podkreślił, że jeśli będzie to dzisiaj 

procesowane to jego opinia jest negatywna. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Powtórzył, że nie ma żadnego znaczenia, czy podejmiemy decyzję o likwidacji 

internatów na najbliższej sesji, czy na następnej. I może się okazać, że zapisy 

zarządzenia okażą się na tyle absurdalne, że utrzymanie internatu będzie 

najbardziej opłacalne. 

 

Po krótkiej dyskusji na temat zapisów tego zarządzenia, w której wzięli udział: 

Krzysztof Mincewicz, Regina Białousów, Tomasz Sowiński; głos zabrał 

 

Marek Polaszewski – członek komisji 

Pokusił się o poruszenie głębszego tematu, a mianowicie zmiany strukturalne w 

oświacie. 

 

Po krótkiej dyskusji z panem dyrektorem Mincewiczem, głos zabrał  

 

Władysław Łęczkowski – radny Miasta Gdańska 

Wyrażając swój pogląd na likwidację internatu Zespołu Szkół Zawodowych Nr 

9 w Gdańsku. 
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Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Przypomniał radnemu Łęczkowskiemu, że sam głosował już na te uchwały w 

układzie intencyjnym i w tej chwili mamy jakby ich nawrót po odpowiedzi 

kuratora oświaty. 

 

Następnie głos zabrała  

Teresa Tyl – Prezes ZNP 

Podkreśliła ważną kwestię, a mianowicie to, że likwiduje się internaty i nie ma 

dla nich przyszłości, bo nie ma żadnej Bursy Gdańskiej – nie została do tej pory 

takowa powołana przez radę Miasta. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji o odroczenie opiniowania tych uchwał do 

momentu, kiedy będzie wszystko jasne i zrozumiałe. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Powiedział, że nie jest to w jego mocy, ponieważ zgodnie z procedurą, projekty 

złożone zostały w Biurze Rady Miasta i skierowane zostały do zaopiniowania 

przez komisje branżowe, więc my jesteśmy zobowiązani je procedować i 

wyrazić oczywiście swoje zdania. Od nas również nie zależy, czy Pan 

Prezydent, niezależnie od naszego zdania zgłosi, czy nie zgłosi te projekty na 

sesję. Na razie są one w porządku obrad. 

 

Zofia Gosz – radna miasta Gdańska 

Zadała pytanie, co gmina ma zyskać: pieniądze, lepsze warunki, czy gorsze 

warunki dla młodych ludzi, tak, jak to było przy niektórych łączonych szkołach? 

Jeżeli ma zyskać pieniądze, to powinna przedstawić symulację, kalkulację 

wstępną. 

Również wyraziła swoje zdanie na temat likwidacji internatu Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków.  

Nawiązując do wypowiedzi pani Prezes Ty, zwróciła uwagę, że nie mamy 

żadnych informacji o Bursie Gdańskiej. Nie wiemy nic o niej, nie znamy Statutu 

tej jednostki. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Poinformował radną, że te wszystkie pytania, które zadała, już padł i to nie tylko 

na posiedzeniach komisji, ale również na sesji przy procedowaniu uchwał 

intencyjnych w tej sprawie. 

 

Po krótkiej dyskusji, w której wziął udział Ryszard Nikiel, Agnieszka Pomaska, 

a następnie pan Sowiński i pani Białousów 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Podsumował cały temat likwidacji internatów i podkreślił, że tak naprawdę nie 

ma prawa, na podstawie, którego możemy analizować kwestie finansowe, 
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związane z internatami, czy z bursą. Bo skoro  nie ma tego zarządzenia, nie 

możemy zrobić analizy, to nie jesteśmy w stanie dzisiaj powiedzieć, czy 

cokolwiek jest mniej, czy bardziej opłacalne, czy nie. A przede wszystkim nie 

ma symulacji, ani analizy finansowej, czy lepsze będą samodzielne zakłady 

budżetowe w postaci internatów, czy lepsze będzie Bursa Gdańska. A z resztą 

samej Bursy Gdańskie nie ma, nie ma nawet projektu uchwały. 

W związku z tym nie mamy analizy kosztów bursy. 

 

Swoją opinię na ten temat przedstawiła Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz. 

Zaproponowała dwie wersje – jedna z usamodzielnieniem, podaniem kosztów, 

ilości etatów, a druga to ta zbiorcza. Wówczas komisja podejmie decyzje. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Zobowiązał się, że do 31 marca 2005r. przedstawi symulację, dotyczącą tej 

problematyki na obecnych przepisach. Także do środy wszyscy radni znajdą na 

swych półkach analizę ekonomiczną z tymi elementami, o których mówiła pani 

Grabarek. 

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Skomentował różne poglądy na ten temat pana Mincewicza. Powiedział, że takie 

traktowanie jest skandalem. Na dzień dzisiejszy nie ma rozporządzenia, nie ma 

projektu w sprawie funkcjonowania Bursy, jej statutu, jej organizacji, symulacji 

kosztów, nie ma symulacji kosztów pojedynczych zakładów budżetowych na 

które przekształcone zostaną internaty. W związku z powyższym, nie ma 

żadnych podstaw, żeby o tym dyskutować, poza tym, że państwo uważają, że 

pojedyncza Bursa będzie lepsza niż osobnych pięć internatów.  

 

Regina Białousów – Wydział Edukacji i Sportu 

Powiedziała, że przede wszystkim założeniem wydziału nie było to, żeby robić z 

tego wielkie pieniądze, tylko żeby uporządkować stan faktyczny, czyli 

przekształcić internat w bursę, ponieważ internaty de fakto u nas nie istnieją. Te 

placówki, zgodnie z definicją są bursami.  

 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zapytał, czy są jakieś jeszcze głosy w dyskusji? 

Nikt się nie zgłosił, więc przystąpiono do głosowania. 

 

Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Przemysłu 
Spożywczego i Chemicznego im. Marii Skłodowskiej-
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Curie w Gdańsku przy ul. Lastadia 2 z siedzibą  w 
budynku przy ul. Lastadia 41  - druk nr 1323, 
 

 
 

  Po wnikliwej analizie i burzliwej dyskusji, Komisja - 2 głosami  za 

i 4 przeciw – powyższy projekt uchwały zaopiniowała negatywnie.  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie likwidacji Internatu Szkół Okrętowych i 
Ogólnokształcących „Conradinum” w Gdańsku przy 
ul. Piramowicza 1/2  - druk nr 1324, 
 

 
 

  Po wnikliwej analizie i burzliwej dyskusji, Komisja - 2 głosami  za 

i 4 przeciw – powyższy projekt uchwały zaopiniowała negatywnie.  

 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół Łączności 
im. Obrońców Poczty Polskiej w Gdańsku przy ul. 
Podwale Staromiejskie 51/52  - druk nr 1325, 
 

 
 

  Po wnikliwej analizie i burzliwej dyskusji, Komisja - 2 głosami  za 

i 4 przeciw – powyższy projekt uchwały zaopiniowała negatywnie.  

 

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 
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23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół 
Budowlano-Architektonicznych w Gdańsku                
ul. Powstańców Warszawskich 25  - druk nr 1326, 

 
 

  Po wnikliwej analizie i burzliwej dyskusji, Komisja - 2 głosami  za 

i 4 przeciw – powyższy projekt uchwały zaopiniowała negatywnie.  

 

 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 

23 marca 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w 
sprawie likwidacji Internatu Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 w Gdańsku przy                                   
ul. Dąbrowszczaków 35  - druk nr 1327, 

 
 

  Po wnikliwej analizie i burzliwej dyskusji, Komisja - 2 głosami  za 

i 4 przeciw – powyższy projekt uchwały zaopiniowała negatywnie.  
 

PUNKT 3 
Sprawy wniesione, wolne wnioski: 

A. Prezentacja wytycznych dla planów organizacyjnych w 
placówkach oświatowych na lata 2005 – 2006. 

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydział Edukacji i Sportu 

Przedstawił projekt, ponieważ pan Prezydent jeszcze ich nie podpisał.  

Powiedział, że nie różni się ten dokument od tego z zeszłego roku, lecz 

podkreślił, iż będzie wprowadzona zmiana, która będzie dotyczyła oddziałów i 

klas sportowych na teranie miasta Gdańska. 

Stanowi on Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Po krótkiej dyskusji 

Ryszard Nikiel – członek komisji 

Zgłosił wniosek o przedstawienie przez Wydział Edukacji i Sportu wszelkich 

informacji na temat kryteriów dla klas sportowych…  

 

B. Informacja o konkursach na dyrektorów placówek 
oświatowych. 
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Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Przedstawił listę planowanych konkursów na dyrektorów placówek 

oświatowych na rok szkolny 2005 – 2006 i kolejne lata. Wymienił: Zespół Szkół 

Budowlano-Architektonicznych, Zespół Szkół Specjalnych Nr 1, Zespół Szkół 

Łączności, Szkoła Podstawowa Nr 69, Zespół Kształcenia Podstawowego i 

Gimnazjalnego Nr 30, Bursa, Schroniska, Szkoły Elektryczne i Elektroniczne – 

ul. Grunwaldzka 238B, Zespół Szkół Technicznych i Ogólnokształcących – ul. 

Sobieskiego 90, Przedszkole Nr 58 – ul. Szpaki 2, Zespół Ekonomiczno – 

Administracyjny Szkół – ul. Wałowa21 i Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej.  

 

Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz – Wiceprzewodnicząca komisji 

Zapytała o terminy tych konkursów, ponieważ komisja chciałaby zgłosić swoich 

przedstawicieli.  

 

Krzysztof Mincewicz – Dyrektor Wydziału Edukacji i Sportu 

Powiedział, że jutro podejmie decyzję, ale w przypadku ZEiE przy ul. 

Grunwaldzkiej i Ostio przy ul. Sobieskiego to zgodnie z sugestią 

przewodniczącego nastąpi to pod koniec kwietnia. 

Obiecał, że do najbliższej sesji zostanie złożona komisji propozycja terminów 

przeprowadzenia konkursów. 

 

Po krótkiej wymianie zdań 

Marek Polaszeski – członek komisji 

Zdał relację ze szkolenia, które odbyło się w Cetniewie i na którym była 

również Elżbieta Grabarek – Bartoszewicz. 

 

Po krótkiej dyskusji 

O godz. 20.00 

Tomasz Sowiński – Przewodniczący komisji 

Zamknął posiedzenie komisji. 

 

Protokolant        Przewodniczący 

 

Katarzyna Kosatka              Tomasz Sowiński 

 


